



GRADUATION AT THE MURRAY

Celebrate your academic achievement in style at The Murray, Hong Kong, and express gratitude to your teachers for an unforgettable night. Graduation package is available from HKD 628 per guest for dinner, including a series of exclusive benefits.

For booking with a minimum of 120 guests, the package benefits include:

Complimentary two glasses of soft drinks or fresh orange juice

Complimentary use of audio-visual and sound system

Complimentary use of LED backdrop

Exclusive access to hotel iconic areas for photography

Upgrade to 3-hour unlimited serving of soft drinks or fresh orange juice at a special price of HKD 100 per guest.

美利謝師宴套餐

於香港美利酒店慶祝您的學業里程碑並向師長表達謝意，締造喜悅難忘時刻。
謝師宴套餐為每位港幣 628元起，並可尊享一系列優惠。

凡預訂120位客人或以上，可尊享以下優惠：

- 免費兩杯汽水或新鮮橙汁
- 免費使用視聽和音響系統
- 免費使用LED背景
- 安排於酒店標誌性打卡點進行拍攝
- 以優惠價每位港幣 100元享用3小時無限量供應汽水或新鮮橙汁

Terms and conditions: The above offers are valid for bookings from 1 May to 31 August 2025 (Monday to Thursday). Minimum food and beverage spending applies. All prices are subject to a 10% service charge.

條款及細則：優惠只適用於2025年5月1日至8月31日期間之預訂（週一至週四）。需符合最低餐飲消費金額方可享優惠。所有價錢需另加一服務費。

For enquiries, please contact Events Team 如有查詢，請聯絡宴會部：
電話 Phone: +852 3141 8668 / Email 電郵 events.themurray@niccolohotels.com